

ՀԵՂԻՆԱԿՆԵՐ

Գոռ Գևորգյան, պ. գ. թ., դոցենտ

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի արաբական երկրների բաժնի ավագ գիտաշխատող: Զբաղվում է Եգիպտոսի ներքին և արտաքին քաղաքական հիմնախնդիրներով, արաբ-իսրայելական հակամարտության, ինչպես նաև միջարաբական հարաբերությունների հիմնախնդիրների ուսումնասիրությամբ:

Արաքս Փաշայան, պ. գ. թ., դոցենտ

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի արաբական երկրների բաժնի առաջատար գիտաշխատող: Զբաղվում է արաբական երկրների ներքին և արտաքին հիմնախնդիրների, «Իսլամական համագործակցություն» կազմակերպության, ինչպես նաև քաղաքական իսլամի ուսումնասիրությամբ:

Նազելի Նավասարդյան, պ.գ.թ.

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի Իրանի բաժնի ավագ գիտաշխատող: Գիտական հետազոտությունների ոլորտներն են Իրանի նոր և նորագույն պատմության հիմնախնդիրները, ինչպես նաև Իրան-Ռուսաստան միջպետական հարաբերությունները:

Աննա Կարապետյան

ՀՀ Պետական կառավարման ակադեմիայի քաղաքական կառավարման և հանրային քաղաքականության ամբիոնի ասպիրանտ: Գիտական հետազոտությունների ոլորտներն են ղարաբաղյան հակամարտության կարգավորման գործընթացը, կոնֆլիկտների կարգավորման միջազգային փորձը:

AUTHORS

Gor Gevorgyan, PhD, Assoc., Prof.

Senior Research Fellow of the Department of Arab Countries at the Institute of Oriental Studies, NAS RA. Main fields of his research include domestic and foreign political issues of Egypt, Arab–Israeli conflict and the Inter-Arab relations.

Araks Pashayan Assoc. Prof., PhD

Senior Research Fellow of the Department of Arab Countries at the Institute of Oriental Studies, NAS RA. Main fields of her research include domestic and foreign political issues of Arab Countries, Organisation of Islamic Cooperation, as well as political Islam.

Nazeli Navasardyan, PhD

Senior Research Fellow at the Department of Iran at the Institute of Oriental Studies, NAS RA. Main areas of her research include the modern history of Iran as well as the issues of Russian-Iran relations.

Anna Karapetyan

PhD student at the Public Administration Academy of the Republic of Armenia, Chair of Political Governance and Public Policy. The Main areas of her research include Karabakh conflict settlement process, international experience of conflict resolutions.

АВТОРЫ

Гор Геворгян, к. и. н., доцент

Старший научный сотрудник отдела Арабских стран Института Востоковедения НАН РА. Занимается внутренними и внешнеполитическими проблемами Египта, а также вопросами арабо-израильского конфликта и межарабскими отношениями в контексте международных политических процессов.

Аракс Пашаян к.и.н., доцент

Старший научный сотрудник отдела Арабских стран Института Востоковедения НАН РА. Занимается внутренними и внешнеполитическими проблемами арабских стран, изучением вопросов организации Исламского сотрудничества и политического ислама.

Назели Навасардян, к.и.н.

Старший научный сотрудник отдела Ирана Института Востоковедения НАН РА. Занимается изучением новой и новейшей истории Ирана, а также вопросами ирано-российских отношений.

Анна Карапетян

Аспирант кафедры политического управления и публичной политики Академии государственного управления РА. Занимается изучением процесса урегулирования карабахского конфликта, а также международного опыта урегулирования конфликтов.